
Protokoll	  
	  
Styrelsemöte	  Visingelunds	  samfällighet	  2015-‐05-‐06	  
	  
Plats:	  	   Kvartersgården	  
Tid:	  	   19.30	  –	  21.00	  
	  
Närvarande	   Oskar	  Hägglund	  (Y14)	  –	  Ordförande	  	  
	   Jonas	  Golan	  (Y28)	  –	  Ledamot	  	  
	   Robert	  Öhlen	  (I54)	  –	  Ledamot	  	  
	   Björn	  Nylund	  (Y23)	  –	  Ledamot	  	  
	   Set	  Moklint	  (M35)	  –	  Ledamot	  	  
	   Thomas	  Boson	  (M18)	  –	  Ersättare	  
	   Antonia	  Kraxberger	  (I48)	  –	  Ersättare	  	  
	   Urban	  Skilje	  (M21)	  –	  Ledamot	  	  
Frånvarande	   	  
	  
	   	   	   	  

1.   Mötets	  öppnande	  och	  val	  av	  dagens	  sekreterare	  	  
Till	  sekreterare	  valdes	  Jonas	  Golan	  
	  

2.   Godkännande	  av	  dagens	  agenda	  
Agendan	  godkändes	  
	  

3.   Val	  av	  justerare	  
Till	  justerare	  valdes	  Set	  Moklint.	  
	  

4.   Genomgång	  av	  föregående	  mötesprotokoll	  	  
Föregående	  protokoll,	  konstituerande	  möte,	  godkändes.	  
	  

5.   RAPPORTER	  
	  
5.1	   Ekonomi	  (kassör:	  Per-‐Ola	  Furne)	  
	   Ekonomin	  följer	  budgeterad	  plan.	  	  
	  

5.1.1	   Fiberlånet	  –	  hastighet	  på	  avbetalningen	  
Styrelsen	  beslutade	  att	  behålla	  befintlig	  avbetalning	  på	  lånen	  för	  att	  
skapa	  större	  handlingsfrihet	  för	  föreningen	  framöver.	  
Amorteringshastigheten	  medger	  i	  dagsläget	  att	  lånet	  är	  avbetalat	  på	  åtta	  
år,	  mot	  25	  år	  vilket	  var	  ursprungstanken.	  
Information	  om	  ränteavdrag	  per	  hushåll	  skickas	  ut	  med	  medlemsbrevet.	  
	  

5.1.2	   Kassörsrollen	  och	  bokföringsarbetet	  	  
Per-‐Ola	  Furne	  har	  meddelat	  att	  han	  kan	  fortsätta	  med	  rollen	  som	  kassör.	  
Styrelsen	  beslutar	  att	  förlänga	  Per-‐Olas	  uppdrag.	  	  



Hjälp	  med	  bokföringsarbetet	  skulle	  underlätta	  kassörsrollen.	  Styrelsen	  
med	  ansvar	  från	  Oskar	  Hägglund	  avser	  ta	  in	  offerter	  för	  
bokföringsarbetet	  för	  beslutsunderlag.	  
	  

5.1.3	   Samfällighetens	  försäkringar	  
Samfälligheten	  har	  två	  försäkringar,	  en	  från	  IF	  och	  en	  från	  Villaägarna.	  
Styrelsen	  avser	  att	  gå	  igenom	  alternativen	  och	  se	  vilket	  alternativ	  som	  är	  
mest	  fördelaktigt	  för	  föreningen.	  	  
Styrelsen	  beslutar	  att	  ge	  ansvar	  till	  Urban	  Skilje	  att	  gå	  igenom	  eventuella	  
väsentliga	  skillnader	  mellan	  IF	  och	  Villaägarnas	  försäkring.	  
	  

	  5.2	   Trädgård	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Björn)	  
En	  översikt	  av	  boden	  mellan	  innerspåret	  och	  mittspåret	  behöver	  genomföras	  för	  
att	  avgöra	  om	  den	  skall	  målas	  om	  eller	  ersättas	  med	  en	  ny	  friggebod.	  
Styrelsen	  beslutar	  att	  Björn	  Nylund	  gör	  en	  översikt	  och	  bedömning	  om	  vad	  som	  
skall	  göras.	  
	  

5.5	   Parkeringsfrågor	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Urban)	  
Ingen	  fråga	  anmäld.	  
	  

5.6	   Gator	  &	  Snöröjningsfrågor	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Set)	  
	  

5.5.1	   Potthåll	  	  
Styrelsen	  beslutar	  att	  en	  beställning	  av	  mer	  djupgående	  lagning	  skall	  
beställas.	  Set	  Moklint	  kontaktar	  NCC	  för	  genomgång	  av	  samfällighetens	  
vägar	  samt	  tillhörande	  offert	  för	  lagning	  at	  potthål.	  

	  
5.7	   El,	  vatten	  &	  avlopp	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  delat	  ansvar	  inom	  styrelsen)	  

Ingen	  fråga	  anmäld.	  
	  

5.8	   Kvartersgården	  (I10)	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Robert)	  
Ingen	  fråga	  anmäld.	  	  
	  

5.9	   Pooler	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Urban)	  
	  
5.9.1	   Information	  från	  poolansvariga.	  

Nedre	  polen	  planerar	  att	  öppna	  första	  juni,	  övre	  poolen	  avser	  att	  hålla	  
öppet	  till	  september.	  
Poolgruppen	  för	  nedre	  poolen	  har	  meddelat	  att	  de	  avser	  att	  införskaffa	  
nya	  möbler	  för	  poolområdet.	  

	  
5.10	   Informations-‐	  och	  webbfrågor	  (ansvarig	  inom	  styrelsen:	  Oskar/Robert)	  

Styrelsen	  avser	  att	  i	  nyhetsbrevet	  informera	  om:	  
-   ränteavdrag	  per	  hushåll	  skickas	  ut	  med	  medlemsbrevet.	  
-   vad	  som	  finns	  i	  bodarna	  som	  går	  att	  låna	  
-   uppmuntra	  att	  man	  läser	  reglerna	  innan	  bokning	  av	  kvarterslokalen	  sker	  
-   tacka	  de	  som	  hjälpte	  till	  med	  valborgsfirandet	  



	  
6.   DAGENS	  TEMAÄMNE	  

	  
6.1	   Inget	  temaämne	  för	  detta	  styrelsemöte	  

	  
	  

7.   Övriga	  frågor	  
”Baracken”	  -‐	  Styrelsen	  har	  fått	  ett	  avslag	  på	  överklagan	  och	  skall	  överväga	  att	  göra	  en	  ny	  
överklagan.	  
	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet	   Justerare	   Ordförande	  
	  
	  
	  
	  
-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐	   -‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐	   -‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐-‐	  
Jonas	  Golan	  	   Set	  Moklint	   Oskar	  Hägglund	  


